
Nieuws vanuit de MR 

De laatste vergadering van 2020 vond online plaats op 15 december. In deze vergadering legde 

Stephan Gijsman uit dat de Bodde goed is voorbereid op onderwijs op afstand. Voor leerlingen die 

het thuis soms moeilijk hebben of van wie de ouders een vitaal beroep hebben, zoals in de zorg, 

maakt school opvang mogelijk. Eigenlijk precies zoals in het voorjaar. 

De MR vraagt aan Stephan om de brieven vanuit school naar ouders/verzorgers in begrijpelijke taal 

te schrijven. Niet iedereen is even goed in taal. 

Het nieuwe zwembad wordt regelmatig goed gecontroleerd. Het zwembad moet veel gebruikt 

worden, zodat het filter goed zijn werk kan doen. Daarom gaat het zwembad na goedkeuring van de 

waterkwaliteit weer open, zodra de leerlingen van het SO weer naar school gaan. 

De inspectie is langs geweest. Zij daagt de Bodde uit om meer te focussen op thema’s binnen de 

kwaliteitszorg. In lijn daarmee daagt Stephan het personeel uit om te investeren in eigen regie en 

eigenaarschap van goed onderwijs. Stichting Biezonderwijs, waar de Bodde deel van uit maakt, gaat 

vernieuwingen doorvoeren in de koers van het speciaal onderwijs. 

De Bodde neemt extra onderwijsassistenten aan om meer begeleiding in de klas te bieden. Verder 

zijn er vacatures voor een gymdocent, adjunct-directeur SO en VSO, vakleerkracht muziek en een 

time-out medewerker.  

In de gemeenschappelijke medezeggenschap van Biezonderwijs (GMR) komt ruimte voor 

vertegenwoordiging van een personeelslid vanuit het SO. De MR staat ervoor dat die afvaardiging de 

Bodde vertegenwoordigt. Stephan polst hiervoor de personeelsleden van het (V)SO. 

De MR wenst iedereen een gezond en leerzaam 2021 toe! Speciaal voor de gezinnen die nu zorgen 

hebben over het Coronavirus en de maatregelen. 

 


